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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
14. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 29. 9. 2021 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13
Omluveni: 2
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Marcel Chmelina, Ing. Michal Kuhn

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení). Zápis z minulého 13.
zasedání zastupitelstva byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k němu nejsou připomínky, je považován
za schválený. Před volbou ověřovatelů, zapisovatelky, návrhové komise opouští jednání zastupitelstva pan
Mgr. Jan Holub, jenž byl požádán o nasazení roušky, kdy z osobního přesvědčení tak nechtěl učinit a z jednání
se tedy omluvil. Bylo přistoupeno k volbě zapisovatelky, ověřovatelů zápisu, kdy byli navrženi pan Ing. Marcel
Chmelina a pan Ing. Michal Kuhn. Do návrhové komise byli navrženi pan Mgr.Bc. Dušan Tejkal, pan Ing. Jan
Kunc a paní Ing. Hana Kolavíková. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápková

b) ověřovatele zápisu pana Ing. Marcela Chmelinu a pana Ing. Michala Kuhna

c) návrhovou komisi ve složení pan Mgr.Bc. Dušan Tejkal, pan Ing. Jan Kunc a paní Ing. Hana Kolavíková.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/14Z/2021 bylo schváleno.

Bylo přistoupeno k odsouhlasení programu dnešního zasedání, které bylo doplněno o další bod jednání -
Dodatek č. 1 ke stanovám dobrovolného svazku obcí DSO Region Moravská cesta. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 14. zasedání zastupitelstva obce:

1. Zahájení

2. Kontrola usnesení
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3. Zpráva o činnosti rady obce

4. Obecní majetek

5. OZV č. 2/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

6. Dotace 2022

7. Rozpočtové změny

8. Dodatek č. 1 ke Stanovám dobrovolného svazku obcí DSO Region Moravská cesta.

9. Diskuze

10. Závěr

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/14Z/2021 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Foltýn přečetl usnesení z minulého 13. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
23.06.2021.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti rady obce

Slovo převzal místostarosta obce pan Mgr. Dušan Tejkal a informoval přítomné členy zastupitelstva
o proběhlých jednáních rady. Ta se sešla od poslední zasedání zastupitelstva celkem 6x a kromě běžných
záležitostí projednala majetkové a organizační záležitosti. Mimo jiné schválila žádosti SDH Kozov, SDH
Obectov, spolku Damiško, z.s.  a spolku Lišáci, z.s. na poskytnutí finančních darů na plánované akce pro rok
2021, schválila příkazní smlouvu uzavřenou se společností VIA Consult a.s. na zajištění zadání a kompletní
administrace zadávacího řízení a další činnosti spojené s výběrem dodavatele v rámci veřejných zakázek
týkající se ČOV a příkazní smlouvu týkající se výběru dodavatele v rámci veřejných zakázek ohledně dostavby
vodovodu Hvozdečko, Kovářov, schválila prodej obecního majetku - čelního nakladače UNC 321, dále pověřila
starostu obce podpisem smlouvy na dodání nového stroje - štěpkovač s fa HITL, s.r.o., smlouvy o dílo
na obnovu dětských hřišť v Bouzově a v místních částech s fa Machovský s.r.o., schválila smlouvu o dílo
na opravu busty TGM v Kozově a jiné.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Obecní majetek

Slovo bylo předáno předsedovi pozemkové komise panu Ing. Beštovi. Pozemky v Blažově a pozemek
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na Bouzově byly navrženy v rámci výměny s Úsovskem. O pozemek na Bouzově projevil zájem i pan ***.
Pozemek pozemková komise nedoporučuje prodat. Záměrem koupi panem *** pozemku je obnova polní cesty,
která v těchto místech vedla, jde o krajinotvorný prvek a cesta volně navazuje na pozemky žadatele, kterému
jde především o zachování původní cesty, kterých obnovil v okolí již několik. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemků parc. č. 174/8 o výměře 451 m2 a parc.č. 351/2
o výměře 303 m2 v k.ú. Blažov společnosti ÚSOVSKO a.s., IČ 607 93 015 se sídlem Klopina č. 33, 789 73
Úsov, za cenu 11.310,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/14Z/2021 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 707/1 dle geometrického plánu v k.ú.
Bouzov společnosti ÚSOVSKO a.s., IČ 607 93 015 se sídlem Klopina č. 33, 789 73 Úsov za cenu 15,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 11 (Chmelina, Dvořáček, Foltas, Foltýn, Kolavíková, Kuhn, Kunc, Malínek, Půr, Švec, Tejkal)
/ Zdrželo se: 2 (Čampiš, Putík)

Návrh usnesení nebyl přijat.

O pozemky ve Hvozdečku požádal ***. Pozemková komise nedoporučuje prodej těchto pozemků. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemků parc.č. 293/6, 293/7 a 293/3 v k.ú. Hvozdečko panu
*** za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 11 (Chmelina, Dvořáček, Foltas, Foltýn, Kolavíková, Kuhn, Kunc, Malínek, Půr, Švec, Tejkal)
/ Zdrželo se: 2 (Čampiš, Putík)

Návrh usnesení nebyl přijat.

O záměru prodat tento pozemek bylo hlasováno již na minulém zastupitelstvu. Jde o zaplocenou část a přímé
propojení s pozemkem žadatelů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 282 o výměře 206 m2 v k.ú.
Hvozdečko panu *** a  panu *** za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/14Z/2021 bylo schváleno.

Pozemková komise část pozemku v Bezděkově nad Třebůvkou neporučuje prodat. Není možná dohoda mezi
všemi žadateli o tento pozemek. O část pozemku má zájem paní ***, jejíž pozemky sousedí s touto parcelou,
dále pan *** , jelikož část pozemku navazuje na jeho pozemek, pokud by se odkoupila část paní *** a posledním
žadatelem je pan ***, který ve své žádosti uvedl, že se jedná o jedinou přístupovou cestu k lokálnímu místu
na jeho pozemku zejména za mokrého počasí a za prodej nabízí cenu 140,-Kč/m2. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc.č. 563/2 v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou
dle geometrického plánu žadatelům  ***, panu *** za cenu 100,-Kč/m2 a panu *** za cenu 140,-Kč/m2.
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Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 12 (Čampiš, Chmelina, Dvořáček, Foltas, Foltýn, Kuhn, Kunc, Malínek, Půr, Putík, Švec,
Tejkal) / Zdrželo se: 1 (Kolavíková)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Slovo převzal starosta obce Ing. Foltýn a sdělil, že je potřeba upravit některá dříve přijatá usnesení ohledně
odkoupení pozemků obcí. Jedná se o usnesení z 9. zasedání ze dne 1.7.2020, kdy se schvaloval odkup části
pozemků v  k.ú. Jeřmaň manželům *** s m2 dle geometrického plánu, který ještě nebyl schválen. Toto usnesení
je třeba zrušit a upravit m2 dle schváleného geometrického plánu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší bod 3b/9Z/2020 písm. b) usnesení z 9. zasedání zastupitelstva obce ze dne
1.7.2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2c/14Z/2021 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup části pozemku parc.č. 53/2 o výměře 372 m2 a části pozemku
parc.č. 53/1 o výměře 553 m2 vše v k.ú. Jeřmaň od manželů *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2d/14Z/2021 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup části pozemku nově parc. č. 51/2 o výměře 94 m2 v k.ú.
Jeřmaň od pana *** a od pana *** za cenu 55,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2e/14Z/2021 bylo schváleno.

Na posledním zasedání zastupitelstva byl odsouhlasen odkup podílu na pozemcích v k.ú. Doly, kdy bylo
v materiálech špatně uvedeno číslo jednoho pozemku. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší bod 4k/13Z/2021 usnesení ze 13. zasedání zastupitelstva obce ze dne
23.6.2021. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2f/14Z/2021 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 119/1 o výměře 771 m2 a 4 m2 a části
pozemku parc. č. 119/8 o výměře 68 m2 v k.ú. Doly u Bouzova panu *** za celkovou cenu 198.105,-Kč
a odkup spoluvlastnického podílu ideální 1/6 na pozemcích parc. č. 54/1 a parc. č. 54/3 v k.ú. Doly
u Bouzova od paní ***1 za celkovou cenu 198.105,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2g/14Z/2021 bylo schváleno.
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5. OZV č. 2/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že změna vyhlášky je formální, spočívá ve sladění se současnou legislativou a
vzhledem k nákladům za odpady je navrženo rovněž zvýšení za odvoz odpadu na 600 - 650,-Kč/osoba
s platností od 1.1.2022. K tomu uvedla paní Ing. Kolavíková, že na zasedání finančního výboru byla  jedním
z bodu jednání právě otázka odpadů. Za rok 2017, 2020 jsou náklady za svoz zkreslené nákupem kontejnerů.
Osobně je pro nezvednutí poplatku, ale mělo by se spíše zaměřit na velkoobjemový odpad a jeho třídění, stále
jsou v odpadu věci, které by šly zlikvidovat i jinou cestou. Na kotelnu obec také doplácí.

K tomu Ing. Chmelina - od příštího roku stoupne cena za dopravu, takže stejně bude muset být poplatek
zvýšen. Lepší je zvedat po troškách než pak navýšit o větší částku.  Mgr. Tejkal navrhl zvýšení na 600,-Kč,
i občané by toto zvýšení měli pochopit, vše se zdražuje. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2021 o místním poplatku za obecní
systém odpadového hospodářství s navýšením sazby poplatku na 600,-Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 2 (Čampiš, Kolavíková) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/14Z/2021 bylo schváleno.

6. Dotace 2022

Starosta obce Ing. Foltýn informoval zastupitele, že se změnil systém podání žádosti o dotace, kdy musí být
podány již v průběhu měsíce prosince. V předchozích letech bylo možné žádosti podávat až do února
následujícího roku. Dotace pro rok 2022 by se měly týkat opravy místních komunikací především Dolů,
Kovářova a Obectova, kdy v dalším roce by se řešili komunikace Bouzova a Jeřmaně , tedy úseků zatížených
vybudováním ČOV. Další dotace se týká rekonstrukce veřejných budov - řeší se dokumentace rekonstrukce
budovy OÚ, kdy je špatná elektrika, topení, WC atd., budova nesplňuje předepsané požadavky.

Jednání zastupitelstva opouští pan MUDr. Čampiš, musí k naléhavému případu popálenin. Přítomno zůstává 12
zastupitelů, zastupitelstvo je i nadále usnášeníschopné.  

Dotace na lesnickou infrastrukturu se týkají opravy lesní cesty Drevnice, kdy je zpracován projekt a řeší
se povolení, vše se dolaďuje tak, aby žádost mohla být podána v měsíci říjnu na ministerstvo zemědělství. Byla
podána i žádost na kompenzaci kůrovcové těžby za rok 2020 za Bouzovské lesy a obec. Restaurování křížů -
v Kovářově bylo požádáno o repas, špatný je i kříž ve Hvozdečku (komplikací je, že jde o státem uznanou
památku), rovněž kříž na Bouzově směrem na Podolí je ve špatném stavu. Řeší se i vybudování chodníků
na hřbitov, kdy se připravuje dokumentace. Následně by se řešila směna resp. výkupy potřebných pozemků.
Je možnost dát žádost na SFDI s dotací 85%, vše záleží na vyřešení pozemků. Pokud jde o víceúčelové hřiště
s umělým povrchem,  o tuto dotaci žádala obec Hvozd, jeho realizaci posunula však až na příští rok, takže
se pak můžeme zajet podívat na výsledek. Je to na zvážení, jednalo by se o hřiště  v Olešnici a v Podolí. K tomu
pan Ing. Chmelina konstatoval, aby to nedopadlo jak víceúčelové hřiště na Bouzově, které je málo využívané.
Pan Mgr. Tejkal - hřiště na Bouzově je v posledních dvou letech využíváno, chodí zde škola, přes zimu
za příznivého počasí jej využívají fotbalisti Olešnice - muži i děti.  Paní Ing. Kolavíková se dotázala
na rozpočet hřiště. Ing. Foltýn sdělil, že ve Hvozdě je rozpočet 2.400.000 Kč včetně oplocení atd.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje podání žádostí o dotace:

na opravu místních komunikací v místní části Doly, Kovářov a Obectov

na rekonstrukci budovy OÚ Bouzov

na opravu lesní cesty Drevnice,

na restaurování křížů V Bouzově a ve Hvozdečku
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na vybudování víceúčelového hřiště v místí části Olešnice

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Chmelina, Půr)

Usnesení č. 4/14Z/2021 bylo schváleno.

7. Rozpočtové změny

Starosta obce Ing. Foltýn - z kraje přišla kompenzace ve výši 500.000,-Kč, v loňském roce byla kompenzace
stanovena pevnou částku na občana, v letošním roce je to jinak, vyplácí se čtvrtletně.  Zásadní položkou je
činnost místní správy, kde se projevila částka z prodeje nepotřebného zařízení a tato částka byla použita
k zakoupení nového stroje UNC. Prodejem nepotřebného zařízení - UNC - byla také vyblokováno kotelna, která
si již navážení štěpky řeší sama. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové změny dle přílohy. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/14Z/2021 bylo schváleno.

8. Dodatek č. 1 ke Stanovám dobrovolného svazku obcí DSO Region Moravská cesta

Na jednání zastupitelstva se vrátil pan MUDr. Čampiš. K bodu týkajícího se dodatku stanov starosta Ing. Foltýn
uvedl, že každý nově přistupující člen musel být  odsouhlasen na zastupitelstvech jednotlivých členů svazku. To
by měl právě vyřešit nový dodatek stanov spolku. Jelikož tento dodatek teprve schvalujeme, je třeba
rozhodnout ještě o přijetí nových členů - obci Horka nad Moravou a obci Slavětín.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje Dodatek č. 1 ke Stanovám dobrovolného svazku obcí DSO Region
Moravská cesta v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/14Z/2021 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje přistoupení obcí Horka nad Moravou a Slavětín do DSO Region
Moravská cesta.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/14Z/2021 bylo schváleno.

9. Diskuze

Z řad občanů požádal o slovo pan *** s několika dotazy, první se týkal zdražování odpadů a placení poplatků,
zda by nebylo možné spárovat složenky pro placení s variabilním systém a občanům by tak došla složenka
na veškeré platby.  K tomu Ing. Foltýn - zasílání složenek je nákladné a spousta starších lidí nemá počítač ani
přístup k internetu, takže by nebylo možné ani zasílání elektronické. Dále se dotázal na prodej cesty, dle jeho
názoru každá cesta, která se stane majetkem někoho je problém, nepamatuje si, že by v minulosti jakékoli
zastupitelstvo prodávalo cesty. A jak je možné v době digitalizace, že je zaplocená cesta, která dotyčnému
nepatří? Pokud jde o opravu lesní cesty Drevnice, ano oprava je na místě, problém však vidí v přemisťování
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těžké techniky po asfaltové cestě, kdy bude tato  cesta opět zničená. K tomu uvedl pan Ing. Půr, že samozřejmě
bude panelové zpevnění, aby nedošlo k ničení. Další dotaz směřoval ke Královské louce, jak jsou řešeny
v územním plánu parcely, kde je do budoucna plánována výstavby, jaká je strategie týkající do budoucna
vybudování jímky. Ing. Foltlýn sdělil, že v současné době se počítá s tlakovou kanalizací, jelikož gravitační
kanalizace je nákladná, po jímku se bude žádat o dotaci a pokud bude někdo chtít později jímku, bude muset
požádat sám, nelze to zanést do plánu již teď, týká se to pouze stávajících staveb.  Dále se pan *** dotázal
na kolaudaci Královské louky, zda jsou nějaké změny. Ing. Foltýn sdělil, že se zatím nic neděje.

Slovo převzal pan Ing. Foltas a informoval přítomné členy zastupitelstva, že se sešel kontrolní výbor a má pár
připomínek k zápisům z rady obce. Kontrolou bylo zjištěno, že v zápise č. 59 bylo rozhodnuto o pronájmu části
pozemku, ale chybí bližší informace komu. V zápise č. 60 bod 2a u prodeje nepotřebného majetku chybí
informace, zda jde o nabídku a údaje o žadateli. V zápise č. 61 jde o formální chybu v bodě 2d, kdy bylo
rozhodnuto o daru pro spolek Lišáci, chybí zde výčet akcí tohoto spolku, na které bude dar použit. Dále
Ing. Foltas sdělil, že kontrolou dlužníků bylo zjištěno, největší dlužník obce svůj dluh splatit a pokračuje
ve splácení tepla za letošní rok a dále by chtěl kontrolní výbor upozornit na nevhodné a nebezpečné parkování
některých občanů na Bouzově.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Závěr

Na závěr zasedání starosta obce Ing. Foltýn poděkoval přítomný zastupitelům za účast a se všemi se rozloučil.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Marcel Chmelina   ............................................................
 

Ing. Michal Kuhn   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


